边箱支架状态说明 Instruction of ZT310 side box bracket models

• 三款边箱支架图示如下:

The three models of side box brackets are shown as follows:



ZT310边箱支架(S款) ZT310 side box bracket(model S)



ZT310边箱支架(D款) ZT310 side box bracket(model D)



KD150-G1边箱支架 KD150-G1 side box bracket

适配示意图 adaptation chart

ZT310边箱支架(S款) ZT310 side box bracket(model S)

本款边箱支架可适配装有以下状态后挡泥板的车型,装配前请仔细核对。其他状态未经适配,若选错状态会 对车辆造成不可逆的损伤, 请谨慎选用。

This side box bracket can be adapted to the rear fender in the following models, please check it carefully before assembly. Other models are not fitted , it will cause irrevocable damage to the vehicle if the wrong model is chosen , please choose carefully.



ZT310-X后挡泥板 ZT310-X rear fender



ZT310-R后副泥板 ZT310-R rear auxiliary fender



KD150-F1后挡泥板 KD150-F1 rear fender



KD150-U后副泥板 KD150-U rear auxiliary fender

适配示意图 adaptation chart

ZT310边箱支架(D款) ZT310 side box bracket(model D)

本款边箱支架可适配装有以下状态后挡泥板的车型,装配前请仔细核对。其他状态未经适配,若选错状态会对车辆造成不可逆的损伤,请谨慎选用。

This side box bracket can be adapted to the rear fender in the following models, please check it carefully before assembly. Other models are not fitted , it will cause irrevocable damage to the vehicle if the wrong model is chosen ,please choose carefully.



ZT310-R1后副泥板 ZT310-R1 rear auxiliary fender



ZT310-R后副泥板 ZT310-R rear auxiliary fender

KD150-G1边箱支架 KD150-G1 side box bracket

本款边箱支架只可适配KD150-G1车型,装配前请仔细核对。其他状态未经适配,若选错状态会对车辆造成不可逆的损伤,请谨慎选用。

This side box bracket can only be adapted to the KD150-G1 models, please check it carefully before assembly. Other models are not fitted, it will cause irrevocable damage to the vehicle if the wrong model is chosen , please choose carefully.



KD150-G1后挡泥板 KD150-G1 rear fender

注意attention

1. 订购前请仔细阅读状态说明。

Please read the status instruction carefully before ordering.

2. 如产品与指南不符,请以实际产品为准。

If products do not tally with the guide, please refer to our actual product .